
آرمان ملی: در ماه های اخیر بازهم بحث خصوصی سازی 
ح بوده و حالا خبر می رسد  و انتقال مالکیت سرخابی ها مطر

تامین اجتماعی قصدی برای ورود به این مساله ندارد. 
   صحبت وزیر

نهم اسفند ماه وزیر ورزش و جوانان در خصوص مالکیت 
مشترک باشگاه های استقلال و پرسپولیس برای مجوز حرفه ای 
گفت: یک مورد به وزارت ورزش مربوط است که آن هم بحث 
مالکیت است و تا چند روز آینده حل می شود. وظیفه وزارت 
ورزش تیمداری نیست و می خواهیم خودمان را از آنها جدا کنیم، 
چون اصلاً نمی توانیم کمک کنیم. زمانی هست که می گویید 
باشگاه برای وزارت ورزش است و باید این وزارتخانه به آنها کمک 
کند، چون این باشگاه ها برخی مواقع در حداقل های خودش 
می مانند. هاشمی یادآور شد: وقتی کمک مالی نمی شود، چه 
دلیلی دارد مسئولیت شان را بپذیریم؟ با این شرایط، باشگاه ها 
ضرر می کنند. باشگاه هایی که بالای 40 میلیون هوادار دارند و 
نمی شود نظرات شان را نادیده گرفت. تیمداری برای ما نیست. 
قبل از موعد اعلام شده )11 فروردین 1403( مشکل مالکیت  مشترک 
پرسپولیس و استقلال را حل می کنیم. نه تنها دنبال حل مشکل 
یک باشگاه هستیم، بلکه نگاه مان این است که هیچ تیمی نباید 
کید کرد: دغدغه هایی  تحت پوشش وزارت ورزش باشد. وی تأ
داریم و نشست هایی را برگزار کرده ایم. هر دو تیم ورزشگاه آزادی را 
گر نیاز به حمایت و کمک باشد، کمک خواهیم  معرفی کرده اند و ا
کرد. فردا جلسه ای در این رابطه در وزارت ورزش خواهیم داشت. 
امیدواریم این دو تیم مردمی توسط مردم اداره شوند و در اختیار 
آنها قرار بگیرند. وقتی مردم بدانند منابع مالی این دو باشگاه 
تأمین می شود، دغدغه ای نخواهند داشت. ما هم به اصل کاری 

خودمان می پردازیم. 
   مشتری ویژه؟

در چند وقت اخیر جلسات متعددی برای تعیین مالک جدید 
دو باشگاه برگزار شده و در آخرین جلسه روز گذشته نشست 
مشترکی در وزارت ورزش با حضور وزیر ورزش، مهدی تاج، مدیران 
عامل دو باشگاه و مدیران کمیته صدور مجوز حرفه ای تشکیل 
گذاری مالکیت  گذشته نوشت: پروسه وا شد. تسنیم هفته 
باشگاه پرسپولیس یک قدم جلوتر از استقلال است و احتمالاً 
گذار  سرخ های پایتخت به عنوان اولین باشگاه به مالک جدید وا
خواهند شد. شنیده می شود مالک جدید باشگاه پرسپولیس 
شرکت تأمین اجتماعی خواهد بود و قرار است پروسه اداری این 
گذاری ابتدا  انتقال به زودی نهایی شود. طبق مقررات، موضوع وا
باید در هیات دولت به تصویب برسد، پس از آن قراردادی بین 
سازمان خصوصی سازی و این شرکت امضا و سپس نامه نهایی به 
سازمان بورس فرستاده شود تا مالکیت 51 درصد از سهام باشگاه 
پرسپولیس به شرکت تأمین اجتماعی انتقال یابد. در این زمینه نام 
شستا، شرکت زیرمجموعه سازمان تأمین اجتماعی نیز مطرح شده 
است. به گزارش تسنیم، دو باشگاه استقلال و پرسپولیس برای 
صدور مجوز حرفه ای خود باید تا 11 فروردین ماه سال 1403 موضوع 
مالکیت مشترک را حل کنند و در غیر این صورت نمی توانند مجوز 

حضور در لیگ قهرمانان آسیا را به دست بیاورند. 
   نظر معاون وزیر 

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 
گفت: سیاست وزارت ورزش که دنبال می شود در دولت هم 
پیگیری می شود تا تکلیف این دو باشگاه مشخص شود. شروین 
اسبقیان در خصوص اینکه قرار شده سازمان تامین اجتماعی 
باشگاه پرسپولیس را خریداری کند، گفت: این موضوع را دوستان 
در سازمان خصوصی سازی اطلاعات کافی دارند. آنچه مسلم 
است و وزیر ورزش پیگیری می کند این است که وزارت ورزش دنبال 
تیمداری و باشگاه داری نیست و جزء وظایف این وزارتخانه نیست. 
وزارت ورزش دستگاه ناظر بر عملکرد باشگاه ها است. ان شاءا... 
این اتفاق پیگیری می شود که زودتر بیفتد تا تکلیف دو باشگاه 
محبوب مشخص شود و این دغدغه های که هواداران عزیز دو 
تیم و مسئولان ورزش دارند، برطرف شود. معاون وزیر ورزش در 
خصوص اینکه به گفته یکی از مدیران سازمان تامین اجتماعی 
مبنی بر اینکه دولت می خواهد به عنوان یکی از بدهی هایش 
گذار کند، تصریح کرد: من چنین موضوعی  پرسپولیس را به آنها وا
را نشنیدم و فکر نمی کنم درست باشد. سیاست وزارت ورزش 
که دنبال می شود در دولت هم پیگیری می شود تا تکلیف این 
دو باشگاه مشخص شود و دغدغه های هواداران برطرف شود و 

مشکلات این دو باشگاه حل و فصل شود. 
   پاسخ شستا 

»جمشید مهرابی« مدیرکل نظارت بر امور شرکت های تأمین 
اجتماعی گفت: ما مالک 56 درصد سهام ذوب آهن اصفهان 
کنون مالکیت این باشگاه را در اختیار داریم. وی  هستیم و ا
ادامه داد: ماده L3 مقررات صدور مجوز حرفه ای کنفدراسیون 
فوتبال آسیا امکان ارائه مجوز حرفه ای برای مالکیت مستقیم 
یا غیرمستقیم بیش از یک باشگاه را نمی دهد. در واقع اساساً از 

ریشه مشکل داریم که بخواهیم مالکیت پرسپولیس را در اختیار 
بگیریم و بار دیگر بحث مالکیت مشترک پرسپولیس پیش می آید 
و مشکل این باشگاه را حل نخواهد کرد. مهرابی تصریح کرد: نکته 
بعدی این است که سازمان تأمین اجتماعی به 47 میلیون بیمه 
شده تعلق دارد و حق بیمه ای را که دریافت می کند، باید به جایی 
ببرد که سوددهی بالاتری داشته باشد. همه می دانیم باشگاه داری 
گر هم داشته باشد حوزه های  در ایران خیلی بازده بالایی ندارد و ا
دیگری هستند که می توانند سوددهی بیشتری داشته باشند که 
ما بتوانیم حقوق ماهیانه بازنشسته ها و کارگران را پرداخت کنیم. 
مدیرکل نظارت بر امور شرکت های تأمین اجتماعی با یادآوری اینکه 
»نگرانی های جدی در این زمینه وجود دارد.«، افزود: مصوبه ای 
را از هیات مدیره سازمان تأمین اجتماعی داریم که رسماً اعلام 
کرده است به چهار دلیل در اختیار گرفتن مالکیت پرسپولیس به 
صلاح و صرفه نیست. مهرابی خاطرنشان کرد: نکته دیگر اینکه 
ذی نفعان اصلی سازمان که بازنشستگان هستند از طریق کانون 
بازنشستگان بارها و بارها مخالفت و نگرانی خود را بابت این 
انتقال اعلام کرده اند. نمایندگان مجلس نیز مخالف این موضوع 
هستند. وی اظهار داشت: بنده هم به عنوان فردی مسئول در 
سازمان تأمین اجتماعی و هم فردی که پرسپولیسی است و علاقه 
غ از مسائل قانونی،  و عشق شدیدی به این تیم دارد می گویم فار
گذاری پرسپولیس به تأمین اجتماعی از چاله به چاه افتادن  وا
است. مدیرکل نظارت بر امور شرکت های سازمان تأمین اجتماعی 
در خاتمه یادآور شد: اصلاً مسئله خرید باشگاه پرسپولیس توسط 
سازمان تأمین اجتماعی مطرح نیست، بلکه پیشنهاد شده که به 
جای بخشی از بدهی سنگین دولت به سازمان تأمین اجتماعی، 
باشگاه پرسپولیس منتقل شود! ما درخواستی برای خرید باشگاه 
پرسپولیس نداده ایم و این پیشنهاد احتمالاً از سوی خود دولت 

است. 
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ادامه ابهامات در تغییر مالکیت 

تامین اجتماعی
 پرسپولیس را نمی خواهد! 

ژاوی: این یک مصیبت است  
آتلتیکو بیلبائو  و  بارسلونا  حساس  جدال 
با تساوی بدون گل به پایان رسید. این بازی 
تا  بود  آبی -  اناری ها  برای  فرصت  بهترین 
اختلافشان را با صدر جدول رده بندی کمتر 
گردان ژاوی قدر این فرصت را  کنند، اما شا
ندانستند و بدتر اینکه فرانکی دِیونگ و پدری، دو 
بازیکن کلیدی تیم هم به شدت مصدوم شدند 
و این احتمال وجود دارد که فصل را از دست 
دهند. به نوشته روزنامه آس، ژاوی هرناندس 
در نشست خبری پس از بازی گفت: شب بسیار 
تلخی بود و باید دید که وضعیت دِیونگ و پدری 
چه می شود. متاسفانه این یک مصیبت است؛ 
که دو بازیکن بسیار مهم تیم مصدوم شدند.  چرا

وضعیت آنها خوب به نظر نمی رسد. 

ویژه

ن  پیتا کا طیبی  حسین 
تیم ملی فوتسال ایران در 
شرایطی برای چهارمین 
بار در فصل جاری در تیم 
منتخب هفته اسپانیا قرار 
گرفت که با دبل مقابل تیم 
کوردوبا آمار گل های خود را 

به 13 گل رساند. 

تیم نساجی مازندران این 
روزها در قعر جدول قرار دارد، 
اما با توجه به بازی ها و امتیازات 
گردان  در پایین جدول، شا
مقابل  وزی  پیر با  کت  سا
همسایه جدولی خودشان، 
می توانند از منطقه سقوط 

فرار کنند. 

مهدی طارمی مهاجم پورتو با 
کنایه به هواداران بنفیکا نوشته 
گائو  است: »به استادیوم درا
خوش آمدید بنفیکایی ها« او 
از ایموجی خنده نیز در انتهای 
این متن استفاده کرده تا بدین 
صورت بر زخم هواداران رقیب 

نمک بپاشد. 

ت
شــ

س نو
عک

        کنایه   حمایت فرار

گفتوگو

رسول کربکندی کارشناس فوتبال درباره 
گر تیمی  ا گفت:  عملکرد تیم های اصفهان 
به باخت عادت کند، جمع کردن آن از نظر 
روحی بسیار سخت خواهد بود. ایسنا با رسول 
فوتبال  و پیشکسوت  کارشناس  کربکندی، 

گفت وگو کرده که در ادامه می خوانید: 
را چطور  تیم سپاهان  شرایط فعلی     

ارزیابی می کنید؟
سپاهان تیمی بود که برای قهرمانی بسته 
شده بود و از نظر مهره، بودجه، هزینه و امکانات 
که  بدون اغراق بهترین تیم ایران است، چرا
که لازم  هیچ مشکل مالی ندارد و هرچیزی 
داشته فراهم کرده است. کادر فنی خارجی و 
کتورهایی که  پرتعدادی و به طور کلی، همه فا
برای قهرمانی نیاز است را دارد ولی عملکرد آن 

دچار نوسان است. 
   عملکرد فعلی سپاهان در مقایسه با 

سال گذشته چطور است؟
پارسال پس از تساوی در مقابل ملوان، 
قهرمانی را از دست دادند و امسال که در آسیا 
حذف و در لیگ نیز چند باخت متوالی داشتند. 
تیمی با این میزان هزینه و با این نتایج، نگرانی 
هواداران به جا است. حتی بازیکنانی که بین 
نیم فصل به سپاهان اضافه شدند نیز خیلی 
کمک کننده نبودند. نتایج رقابت ها به تیم هایی 
گذار شد که شاید حتی یک بیستم سپاهان  وا

نیز هزینه نکرده باشند. 
   با توجه به نتایج اخیر سپاهان، دلیل 

کتیکی؟ این افت را چه می دانید؟ روحی یا تا
همه این موارد می تواند موثر باشد؛ بعد از 
مسابقات قهرمانی آسیا ممکن است خستگی 
آن رقابت ها باشد. شاید بعضی از بازیکنان به 
دلیل نبودن در ترکیب تیم از نظر روحی آماده 
کنون ندارند  نبوده اند ولی شادابی اول فصل را ا
و بازی خوبی در مقابل استقلال به نمایش 
نگذاشتند. اعتراض به داوری و این موارد، 
جوابگوی شکست ها نیست. با توجه به کادر 
تیم سپاهان، باید بتوانند از نظر روانی تیم را 
آماده کنند و شادابی گذشته و انگیزه برای بازی 
گر این تیم با این  بهتر را در تیم ایجاد کنند. ا
هزینه در این فصل قهرمان نشود، قطعا معلوم 

است که اشکالی وجود دارد. 
   به نظر شما چرا ذوب آهن در حال فاصله 
بیعی  گرفتن از اوج است و عملکرد خوب ر

پاسخگو نیست؟
همیشه گفته ام که ذوب آهن به دلیل بنیه 
مالی و بودجه ای که در اختیار دارد، قابل قیاس 
با سپاهان نیست و در این چند ساله همیشه 
با مشکلات مالی مواجه بوده است. ربیعی در 
اوایل فصل تاثیرگذاری خیلی خوبی بر تیم 
داشت و با تیمی بدون مهره و ستاره، نتایج قابل 
کنون انگار قدرت و  قبول و خوبی را ثبت کرد ولی ا

انگیزه اول را ندارد. 

کربکندی:  
 سپاهان تیمی بود 
 که برای قهرمانی 

بسته شده بود

 قهرمانی یاران غفور  
در جام حذفی رومانی 

حذفی  جام  فینال  یکشنبه شب  ایسنا: 
والیبال  تیم  و  شد  برگزار   ۲0۲4 رومانی 
راپیدبخارست به مصاف استوابخارست رفت 
که این بازی با پیروزی سه بر یک و قهرمانی 
راپیدبخارست تمام شد. این رقابت در چهار 
ست و به ترتیب با نتایج ۲5 بر ۲۲، ۲۲ بر ۲5، 
14 بر ۲5 و ۲6 بر ۲۸ به سود راپید بخارست به 
، بازیکن والیبال ایران،  پایان رسید. امیر غفور
در این بازی 1۸ امتیاز برای راپیدبخارست 
کسب کرد و با درخشش در این رقابت توانست 
عنوان قهرمانی جام حذفی را به نام تیمش 
کند. علی اصغر مجرد، دیگر والیبالیست ایرانی 
که برای راپیدبخارست بازی می کند، در این 
رقابت در هر چهار ست برای تیمش به میدان 
رفت و موفق شد 10 پوئن برای تیمش امتیاز 
کسب کند. امیر غفور در جام حذفی رومانی در 
۲1 ست برای تیمش به میدان رفت و با کسب 
110 امتیاز بهترین بازیکن این جام نام گرفت. 
غفور در هر ست برای تیمش توانست 5. ۲4 
امتیاز کسب کند و عنوان باارزش ترین بازیکن 
لیگ رومانی را در جام حذفی به نام خود کند. 
غفور در سرویس با کسب 1۲ امتیاز دومین 
سرویس زن برتر این جام معرفی شد. همچنین 
علی اصغر مجرد با کسب 14 امتیاز در دفاع 

بهترین مدافع این جام نام گرفت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: تیم های شهرداری سیرجان و سپاهان اصفهان در هفته 
چهاردهم لیگ برتر به تساوی بدون گل رضایت دادند. هفته 
چهاردهم لیگ برتر فوتبال زنان دوشنبه،  14 اسفند با برگزاری 
پنج دیدار پیگیری شد. خاتون بم که صدرنشین لیگ برتر فوتبال 
زنان است امروز مهمان نماینده البرز بود و موفق شد حریف خود 
را با چهار گل شکست بدهد. به این ترتیب با 36 امتیاز همچنان 
صدر جدول باقی ماند. تقابل مریم ایراندوست و نیلوفر اردلان از 
گردان ایراندوست در  دیدارهای جالب هفته چهاردهم بود. شا
شهرداری سیرجان میزبان سپاهان اصفهان بودند که این دیدار 
با تساوی بدون گل به پایان رسید. در پایان این هفته سیرجان با 
30 امتیاز در رتبه سوم و سپاهان با ۲6 امتیاز در رتبه چهارم جدول 
باقی ماندند. ملوان بندرانزلی هم که از مدعیان قهرمانی است با 
دو گل پیکان تهران را شکست داد و با 34 امتیاز جایگاه دومی 

خود را حفظ کرد. 
تسنیم: ساویو روبرتو هافبک برزیلی استقلال خوزستان معتقد 
گردان پورموسوی از شرایط لازم برای تداوم حضور در لیگ  است شا
برتر بهره می برند. ساویو روبرتو در گفت وگو با تسنیم، درباره اینکه 
ایران را به عنوان مقصد جدید فوتبالی خود برگزید، اظهار داشت: 
با دوستم یعنی رابسون جانواریو )مدافع پیشین استقلال( که در 
ایران بازی می کرد، صحبت کردم. او اطلاعات خوبی درباره بازی در 
ایران و سطح لیگ این کشور داد. با همسرم درباره مزایا و معایب 
این تصمیم مشورت کردم و در نهایت تصمیم گرفتم به ایران بیایم. 
وی در پاسخ به این پرسش که آیا پیش از پیوستن به استقلال 
خوزستان با پیشنهادی از سایر تیم های ایرانی مواجه بود یا خیر، 
خاطرنشان کرد: خیر. من هیچ پیشنهاد دیگری برای بازی در ایران 
دریافت نکرده بودم. وی در مورد وضعیت استقلال خوزستان برای 
فرار از سقوط به لیگ دسته اول فوتبال تصریح کرد: من واقعاً فکر 
می کنم که همه شرایط را برای ماندن در لیگ برتر داریم. بازیکنان 
و مربیان تیم استقلال خوزستان با تمام وجود تلاش می کنند تا از 

خطر سقوط نجات پیدا کنیم. 

بیــنالمــلل
همه  و  او  داد  قول  بایرن  هواداران  به  مولر  توماس    
هم تیمی هایش تمام تلاششان را برای تغییر اوضاع تیم بحران زده 
مونیخی به کار خواهند بست. بایرن مونیخ سه شنبه شب در بازی 
برگشت دور یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان به دیدار بایرن مونیخ 
می رود. دیدار رفت دو تیم در ورزشگاه المپیکوی شهر رم با 
برتری یک بر صفر لاتزیو خاتمه یافت. توماس مولر با وجود نتایج 
نامطلوب بایرن در هفته های اخیر مطمئن است باواریایی ها 
در بازی برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا 
مقابل لاتزیو سربلند خواهد بود. مولر 34ساله پیش از دیدار 
سه شنبه شب گفت: در دیدار با لاتزیو با تمام توان به میدان 
خواهیم رفت. نتیجه بازی رفت خیلی اهمیتی ندارد. مهم نیست 
گل هایمان را در شروع بازی یا اواسط نیمه دوم بزنیم. سه شنبه 
همه چیز خوب پیش خواهد رفت و با قلب و مغزمان مقابل لاتزیو 
قرار خواهیم گرفت. چیزی را که نباید فراموش کنیم این است 
که در طول بازی باید منضبط بمانیم. او افزود: مطمئن باشید 
ما بازیکنان تمام تلاشمان را می کنیم تا از این وضعیت انتقادی 
بگذریم و به شرایط خوب قبل برگردیم. قطعاً این احساس را دارم 
که بازیکنان هر چه در توان دارند در ادامه نشان خواهند داد تا 
اوضاع را تغییر دهیم. هنوز موفق نشده ایم ولی فرصت انجام تغییر 
را داریم.  بایرلورکوزن یکشنبه شب در خانه کلن به میدان رفت و دو 

بر صفر برنده شد تا 64 امتیازی 
کنون  گردان ژابی آلونسو ا شود. شا

با بایرن مونیخ رده دومی 10 امتیاز 
فاصله دارند و به همین خاطر 

در  بایرن  قهرمانی  شانس 
بوندسلیگا هفته به هفته 
کمتر می شود. بایرن مونیخ 

پیش از این از جام حذفی 
آلمان نیز کنار رفته است و لیگ قهرمانان 

کسب عنوان  تنها شانس این تیم برای 
قهرمانی است و در غیر این صورت بایرن 
بعد از بیش از یک دهه فصل را بدون 

کسب هیچ جامی به پایان خواهد برد. 

اوسمار از شرایط پرسپولیس شناخت 
کامل دارد

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ذوب آهن اصفهان در هفته 
هجدهم لیگ برتر به برتری رسید. بعد از مدت ها پرسپولیس بازی 
خوبی را انجام داد و از دیدن این بازی لذت بردیم. پرسپولیس 
کتیکی  مقابل ذوب آهن نمایش قابل قبولی ارائه کرد و بازی تا
داشت. درست است که پرسپولیس یک بر صفر برنده شد، 
اما موقعیت های زیادی برای گلزنی داشت که روز فروزان بود و 
فرصت های بازیکنان پرسپولیس را مهار کرد و نگذاشت بیشتر 
از یک بار دروازه اش باز شود. نفرات دفاعی و میانی و پرسپولیس 
کتور و ذوب آهن عملکرد خوبی داشتند، اما کادر فنی  مقابل ترا
پرسپولیس باز هم باید روی هافبک ها و مدافعان شان کار کنند 
تا هماهنگی نفرات میانی شان بهتر از قبل شود و آماده بازی های 
سخت تر لیگ برتر و جام حذفی شوند. تمامی بازی های لیگ برتر 
سخت است و برای پرسپولیس نباید فرقی داشته باشد که با چه 
کنون تیم فولاد خوزستان  تیمی و در کجای جدول بازی دارد. هم ا
وضعیت بحرانی دارد و نیاز دارد تا از شرایط بد خودش خارج شود. 
گر در ورزشگاه آزادی یک امتیاز از پرسپولیس بگیرند،  فولاد ی ها ا
برای آن ها مثل برد است و قطعاً با این هدف به میدان خواهد 
آمد. همیشه دربی پایتخت حساسیت های خاص خودش را 
دارد. زمانی که مربی پرسپولیس بودم به بازیکنان می گفتیم به 
هر تیمی خواستن ببازند، اما در دربی نباید بازنده باشند. در 
رختکن استقلالی ها هم این جمله را مربیان می گویند، چون باید 
با این پیروزی مقابل حریف سنتی و دیرینه، دل هواداران شاد 
شود. اما در مجموع دوست دارم بازی دربی قشنگ و زیبا باشد تا 
گران از دیدنش لذت ببرند. اوسمار یک سال و نیم دستیار  تماشا
یحیی گل محمدی در کادر فنی تیم بود و از شرایط تیم شناخت 

کامل دارد. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

نادری: حواله خودرو؟ بازیکنان تیم ملی ساحلی به خودروی داخلی هم راضی هستند 
علی نادری سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی 
کشورمان معتقد است، یک دلیل باعث شده که 
گردانش نتوانند برزیل را شکست دهند و به  شا
فینال جام جهانی فوتبال ساحلی راه پیدا کنند. 

   کسب مقام سوم جهان 
علی نادری در گفت وگو با تسنیم، درباره کسب 
مقام سوم جام جهانی فوتبال ساحلی اظهار 
داشت: ما پس از دو دوره که در جام جهانی 
به دلایلی غایب بودیم، خدا را شکر در این 
آمادگی  با  و  داشتیم  مطلوبی  شرایط  دوره 
که بچه های ما داشتند توانستیم از  بالایی 
ابتدای مسابقات باقدرت ظاهر شویم و دل 
مردم کشورمان را شاد کنیم. وی ادامه داد: ما 
برنامه های مان را پس از مسابقات جام ملت ها 
و قهرمانی در آسیا آغاز کردیم. اردوهای مختلف 
و بازی های تدارکاتی مناسبی برگزار کردیم و 
با همت بازیکنان و همکاری کادر فنی و البته 
حمایت خوب فدراسیون فوتبال توانستیم 
کیفیت را روانه جام جهانی کنیم.  یک تیم با
پیش بینی مان این بود که در این تورنمنت 
شرایط خوبی خواهیم داشت و نتایج مطلوبی 

خواهیم گرفت. 
   صدرنشینی 

سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی کشورمان در 
گردانش در حضور  کنش به این موضوع که شا وا
اسپانیا و تاهیتی دو تیم همیشه مدعی این 
رشته توانستند به عنوان صدرنشین گروه شان 
صعود کنند، یادآور شد: در جام جهانی همه 
تیم ها در بهترین شرایط قرار دارند و سعی 
می کنند عملکرد عالی داشته باشند و تیم 
و  دست  تیم  هم  ما  البته  نداریم.  ضعیف 
پا بسته ای نیستیم. تیم ایران قهرمان آسیا 
و قهرمان مسابقات جام بین قاره ای بود و 
حریفان  قطعاً روی ما حساب می کردند. تیم ما 
دو بازی عالی مقابل اسپانیا و تاهیتی انجام داد 

و توانستیم هر دو تیم را شکست دهیم، ضمن 
اینکه باید بگویم تیم آرژانتین هم شرایط خوبی 
داشت و خوشبختانه بازیکنان ما مقابل این 
حریف آمریکای جنوبی هم خوب عمل کردند. 
همان طور که گفتم در جام جهانی سطح همه 
تیم ها بالاست و همه با صد درصد آمادگی در 

مسابقات حاضر می شوند. 
   رسیدن به فینال 

گر ایران به عنوان تیم  نادری راجع به اینکه ا
دوم از گروهش صعود می کرد، مسیر رسیدن 
به فینال شاید راحت تر بود و دیدار آنها با برزیل 
در فینال برگزار می شد، خاطرنشان کرد: من 
و تمام اعضای کادر فنی به هیچ وجه به این 
مسائل فکر نکردیم، چون برای ما فرقی نمی کرد 
که با کدام تیم بازی کنیم. ما نمی خواستیم 
کنیم و  تمرکزمان را معطوف به این مسائل 
عقیده داشتیم برای قهرمانی باید آماده بازی 
با هر تیمی باشیم، ضمن اینکه ما در فینال 
مسابقات جام بین قاره ای برزیل را شکست 
داده بودیم و می دانستیم توانایی شکست 

دوباره این تیم را داریم. 
   دیدار با برزیل 

وی در پاسخ به این پرسش که »چه عاملی 
باعث شد که پیروزی سال گذشته مقابل 

برزیل تکرار نشود؟«، تصریح کرد: پیش از 
بازی با برزیل اتفاقاتی برای ما رقم خورد 
و باعث شد که با وضعیت متفاوت تری 
نسبت به بازی های قبلی مان در نیمه 

نهایی به میدان برویم و همین یک دلیل 
باعث شکست ما مقابل برزیل شد. در 

فوتبال ساحلی شرایط به گونه ای است که 
غیبت یک بازیکن هم برای تیم دردسر درست 
می کند. ما مرادی را به دلیل محرومیت 
در اختیار نداشتیم. سعید پیرامون هم 

درصد  صد  و  داشت  جزئی  مصدومیت 

آماده نبود. علاوه بر اینها مختاری هم دچار 
سرماخوردگی شده بود و خیلی روی فرم نبود. 
در واقع ما یک بازیکن را به طور قطعی در اختیار 
نداشتیم و دو بازیکن مان هم 60 تا 70 درصد 
آماده بازی بودند و عملاً با 70 درصد توان مان 
مقابل برزیل بازی کردیم. سرمربی تیم ملی 
کشورمان در همین زمینه  فوتبال ساحلی 
افزود: ما با همین شرایط، بازی حساب شده ای 
را مقابل برزیل انجام دادیم و همان طور که 
دیدید خیلی زود به گل هم رسیدیم و بعد از 
آنهم برتری مان را مقابل قهرمان جهان به دو 
گل رساندیم. با توجه به شناخت خوبی که از 
برزیل داشتیم و این تیم را خوب آنالیز کرده 
بودیم، بازی پایاپایی انجام دادیم، اما به همان 
دلایلی که گفتم و کمبود بازیکنی که داشتیم 
تیم در لحظات پایانی وقت سوم اُفت کرد و 
گل  لحظات  همان  در 
سوم را دریافت کردیم 
دست  از  را  بازی  و 

دادیم. 

 تیم دوم 
سرمربی تیم ملی فوتبال ساحلی در پاسخ به 
این سؤال که تیمش چه مسابقاتی را پیش رو 
دارد، تصریح کرد: ما بعد از استراحتی کوتاه 
دنبال این هستیم که در دو یا سه تورنمنت 
فوتبال ساحلی شرکت کنیم تا خودمان را برای 
مسابقات جام بین قاره ای که در آبان ماه سال 
آینده برگزار خواهد شد، آماده و از عنوان مان 
دفاع کنیم. ما تصمیم داریم بازیکنان جدیدی 
را هم به اردو دعوت کنیم و تیم »ب« پرقدرتی را 
تشکیل دهیم تا کم کم بازیکنان جدید بتوانند 

به تیم اصلی راه پیدا کنند. 
   پاداش؟

و  او  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  نادری 
گردانش پس از کسب مقام سوم جام جهانی  شا
کید کرد:  دنبال حواله خودرو هستند یا خیر، تأ
باید عرض کنم که در این مدت فدراسیون 

فوتبال حمایت لازم را از تیم ملی داشته است. 
شده  تسویه  همه  گذشته  پاداش های 
است و در جام جهانی هم پاداش هر پیروزی 
به اعضای تیم پرداخت شد، اما خواسته ما 
چیز دیگری است. حق این بازیکنان خیلی 
بیشتر از اینهاست. بازیکنان ما دنبال حواله 
خودروهای وارداتی نیستند و خودشان را وارد 
این مسائل نمی کنند. بازیکنان تیم ملی فوتبال 
ساحلی به یک خودروی داخلی هم راضی 
هستند. خواهش من از مسئولان این است 
که شرایطی را فراهم کنند که اعضای تیم ملی 
فوتبال ساحلی یک خودروی داخلی به قیمت 

کارخانه دریافت کنند. 
این تفاوت ها اذیت کننده است و باید به 
بازیکنان تیم ملی فوتبال ساحلی نگاه ویژه تری 
داشته باشند. وی در پایان اظهار داشت: جا 
دارد یک بار دیگر کسب مقام سوم را به مردم 

ایران تبریک بگویم. 


